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încheiat în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Botoşani din data de 30 martie 2023 

 
 Prin dispoziția nr. 253 din 21.03.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat 
Consiliul Local în şedinţă ordinară pentru data de 30 martie 2023, ora 10.00, în sala de ședințe 
„Mihai Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.    
 
 Dispoziţia nr. 253 din 21.03.2023 este anexată la dosarul şedinţei. 
                         
 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la cotidianul 
„Monitorul de Botoșani”, www.botosaneanul.ro şi pe site-ul propriu. 
 
 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a 
consilierilor. 
 
 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 
lucrărilor şedinţei. 
 
 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Prezentarea interpelărilor de către consilierii locali ai municipiului Botoșani  
2. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor Consiliului Local din data de 23.02.2023 

și 06.03.2023 
3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și 

activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 476/31.10.2022 privind aprobarea 

cuantumului și a numărului de burse acordate în învățământul preuniversitar de stat din 
municipiul Botoșani pentru anul școlar 2022 – 2023,  cu modificările și completările 
ulterioare  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2023, 
ale S.C. „Urban Serv” S.A. și S.C. „Locativa” S.A.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Mobilitate Urbană Durabilă 
(P.M.U.D.) a Municipiului Botoșani pentru perioada  2021-2027   

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană 
(S.I.D.U.) a Municipiului Botoșani pentru perioada 2021-2027                       

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de prioritate în repartizarea locuinţelor 
pentru tineri realizate prin Agenţia Naţională pentru Locuinţe 

9. Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Botoșani nr. 109/23.02.2023 privind împuternicirea reprezentanților Municipiului 
Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. URBAN SERV S.A. în vederea 
numirii administratorilor provizorii 
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10. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la HCL nr. 33/2018 privind 
Regulamentul de organizare şi desfăşurare a evaluării managementului instituţiilor 
publice de cultură din subordinea Consiliului Local al Municipiului   Botoşani  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei si statului de funcţii ale aparatului 
de specialitate al Primarului municipiului Botoșani 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al  Serviciului Public 
Comunitar Local pentru Evidența Persoanelor Botoșani  

13. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 37/26.01.2023 privind 
aprobarea organigramei și statului de funcții   ale  Direcției pentru  Sport și Agrement 
Botoșani  

14. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Local în Consiliul 
de administraţie al Grădiniței cu program prelungit „Crescendo” din municipiul 
Botosani   

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu a încheierii de către Unitatea 
Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de asociere și a 
contractului de cofinanțare cu S.C. Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de 
extindere a rețelei electrice de distribuție pe Aleea Constantin Iordăchescu zona 
Cișmea Locuințe sociale din Municipiul Botoșani 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu a încheierii de către Unitatea 
Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de asociere și a 
contractului de cofinanțare cu S.C. Delgaz Grid S.A. pentru executarea  lucrărilor de 
extindere a rețelei electrice de distribuție – zona str. Aluniș nr. 62A – 62J din 
Municipiul Botoșani 

17. Proiect de hotărâre privind acordarea avizului Consiliului Local al Municipiului 
Botoșani pentru prestarea de servicii funerare de către S.C. „Funerare Rotariu Simal 
SRL” cod CAEN 9603 - activităţi de pompe funebre şi similare, cu sediul social în 
municipiul. Botoșani, str. Victoriei nr. 30, corp B, parter, judeţul Botoşani 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea  documentație de avizare a lucrărilor de 
intervenții, a indicatorilor tehnico –economici și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de investiții “Reabilitare și modernizare str. Grigore Antipa, mun. 
Botoșani“, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții “Anghel 
Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 
bugetul local pentru realizarea obiectivului 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării în perioada 21 - 23 aprilie 2023 a 
evenimentului „Zilele Municipiului Botoşani” dedicat sărbătoririi „Sfântului Mare 
Mucenic Gheorghe” Patronului Spiritual al Municipiului Botoşani 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii prin încredințare directă a unui teren 
în suprafață de 67,00 mp, cu destinația extindere acces, situat în str. 1 Decembrie nr. 
20A, municipiul Botoșani    

21. Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor contracte de concesiune 
22. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru efectuarea operaţiunilor 

de dezmembrare a unui imobil proprietatea privată a Municipiului Botoṣani 
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23. Proiect de hotărâre privind  instituirea dreptului de uz şi servitute cu titlu gratuit în 
favoarea S.C. Delgaz Grid S.A. asupra unor terenuri proprietate publică a Municipiului 
Botoṣani 

24. Proiect de hotărâre privind trecerea unor terenuri din domeniul privat în domeniul 
public al municipiului Botoșani  

25. Proiect de hotărâre privind  aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri 
proprietatea publică a Municipiului Botoşani Serviciului de Telecomunicaţii Speciale 
pentru implementarea unui proiect de telecomunicaţii speciale 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii prin încredinţare directă a unui teren 
în suprafaţă de 142 m.p. situat în Calea Naţională nr. 58 H, cu destinaţia extindere 
acces 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii prin încredințare directă a unui teren 
cu destinația extindere apartament cu balcon închis  

28. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului local al Municipiului Botoşani pentru 
folosirea terenului din Parcul regional de Agrement Turistic şi Sportiv „Cornişa” cu 
destinaţia de spaţiu pentru funcţionarea unui parc de distracţii 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii prin încredinţare directă a unui teren 
în suprafaţă de 26 m.p. situat în Aleea Scipione Bădescu nr. 2, cu destinaţia platformă-
parcaje  

30. Proiect de hotărâre privind scoaterea din funcţiune, casarea şi valorificarea unui bun 
aflat în patrimoniul Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani  

31. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune pentru cumpărarea 
imobilului situat  în municipiul Botoșani, str. 1 Decembrie 1918 nr. 17 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii unui contract de concesiune încheiat 
cu A.S. Clubul Sportiv Sănătatea Botoşani 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui teren aferent construcţiei-sediu 
Agenţia pentru protecţia mediului din domeniul privat în domeniul public al 
Municipiului Botoșani  

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord notarial de vecinătate în 
vederea construirii  pe limita de proprietate a Municipiului Botoşani 

35. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii constând în teren cu trotuar 
36. Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri aparținând domeniului privat de 

interes local al municipiului Botoșani, a unor imobile 
37. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – str. 

Veteranilor, nr. 25, CF/NC nr. 55888“ în vederea realizării obiectivului „construire 
locuință P+M și împrejmuire teren” 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – Str. 
Petru Rareş, nr. 53, CF/NC68023“ în vederea realizării obiectivului „Construire 
spălătorie auto tip self-wash cu 4 boxe” 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației „Plan Urbanistic de Detaliu – 
Aleea Ludovic Daus, nr. 17, CF/NC 69464“ în vederea realizării obiectivului 
„construire două locuințe și împrejmuire teren” 
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40. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal  - Str. 
Ștefăniță Vodă, nr. 44A, mun. Botosani, CAD/CF66634“ în vederea realizării 
obiectivului „Construire locuință parter și anexă gospodărească” 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal - Str. 
Vîlcele, nr. 35 A-B, mun. Botosani, CAD/CF69598, CAD/CF69599“ în vederea 
realizării obiectivului „Construire două locuințe și împrejmuire terenuri” 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal - Str. 
Cișmea, nr. 45-47, mun. Botosani, CAD/CF69336“ în vederea realizării obiectivului 
„Construire locuință P+1E, împrejmuire teren și racord utilități” 

43. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - Str. I.C. 
Brătianu, nr. 197, mun. Botosani, CAD/CF61860” în vederea realizării obiectivului 
„Dezvoltare zonă rezidențială cu regim mic de înălțime (maxim 10m)” 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „Plan Urbanistic Zonal – str. 
Libertății nr. 11, C.F./N.C. 68899” în vederea realizării obiectivului „Construire 
locuință” 

45. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei „P.U.Z. și R.L.U. - Str. Drumul 
Tătarilor, nr. 63H, mun. Botosani, CAD/CF64787” în vederea realizării obiectivului 
“Construire locuință parter” 

46. Prezentarea Raportului centralizat privind situația gestionării bunurilor aflate în 
administrarea UAT Municipiul Botoșani 

47. Prezentarea indicatorilor de performanță financiari și nefinanciari, realizați de către 
S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.01.2023 

48. Prezentarea indicatorilor financiari provizorii stabiliți prin contractul de mandat al 
directorilor și a indicatorilor aprobați prin BVC aferent anului 2023 (anexa 1,2), 
realizați de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 31.01.2023. 
 
Completarea ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentație de avizare a lucrărilor de 
intervenții, a indicatorilor tehnico – economici și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare Aleea Smârdan, municipiul 
Botoșani“, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel 
Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 
bugetul local pentru realizarea obiectivului 

2. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local pentru ipotecarea unui imobil 
edificat pe teren concesionat în baza contractului de concesiune nr. 1907 din 
28.03.2000 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către Municipiul Botoşani a unor 
terenuri în suprafaţă totală de 887,00 m.p. situate în zona străzii Armoniei, procedură 
demarată prin H.C.L. nr. 578 din 22.12.2022 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către Municipiul Botoşani a unui 
teren în suprafaţă totală de 737,00 m.p. situat în Municipiul Botoşani, str. Octav 
Onicescu, Nr. 39, Judeţul Botoṣani, procedură demarată prin H.C.L. nr. 580 din 
22.12.2022 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de terenuri 
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6. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui teren  
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea preṭurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării către Guvernul României pentru 

prelungirea termenului prevăzut la art. 3 şi art.4 alin. (2) din Hotărârea Guvernului 
nr.96 din 12 februarie 2014 privind transmiterea unei părţi dintr-un imobil din 
domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale în 
domeniul public al municipiului Botoşani şi în administrarea Consiliului Local al 
Municipiului Botoşani şi pentru actualizarea anexei nr. 4 la Hotărârea Guvernului nr. 
1705/2006 pentru aprobarea inventarului centralizat al bunurilor din domeniul public 
al statului şi pentru prelungirea termenului prevăzut în art. 1 alin. (2) din Hotărârea 
Guvernului nr. 392/2017 din 31 mai 2017 privind transmiterea imobilului 2697 din 
domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale în 
domeniul public al municipiului Botoşani 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Proiect 
Tehnic (PT), a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 
„Înființarea a minim 2 terenuri de joacă și a unui teren de sport, precum și reabilitarea 
a minim 2 terenuri de joacă existente pe teritoriul SDL, inclusiv achiziționare de 
mobilier urban specific”, cod SMIS 155367 și a cheltuielilor legate de acest proiect 

10. Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentanților Consiliului Local al 
Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Eltrans S.A. 
Botoșani în vederea numirii administratorilor provizorii și aprobarea Profilului 
Consiliului de administrație al societății 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 
pentru realizarea obiectivului de investiții: „Modernizarea transportului public la 
nivelul Zonei Urbane Funcționale a Municipiului Botoșani – Orașul Bucecea, prin 
achiziția de autobuze ecologice” 
 
Şedinţa este legal constituită. 
 
La lucrările ședinței participă toți cei 23 de consilieri locali în funcție. Doamnele 

consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina Macovei și domnul consilier Bogdan 
Ciprian Buhăianu participă la ședință prin mijloace electronice. 
 
 Fiind supusă la vot participarea la ședință prin mijloace electronice a celor trei 
consilieri, aceasta a fost probată cu 19 voturi pentru și 1 abținere (domnul consilier Eugen 
Cristian Țurcanu).   
 
 Doamna Secretar general Oana Gina Georgescu – în urma solicitărilor 
dumneavoastră de pe grup de ieri și a discuțiilor cu colegii mei de la Compartimentul 
informatic am stabilit, pentru că nu avem posibilitatea să folosim și aplicația webex și 
platforma, în același timp, să deschidem consola doamnelor și domnului consilier care sunt 
prezenți prin telefon, pentru că ei sunt prezenți la ședință, și apoi, prin intermediul colegului 
cu care ține legătura să se apese votul. Astfel, vom asigura transparența și înregistrarea 
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completă a metodei de vot, iar la final vom avea un raport complet și corect pentru toată 
lumea. 
 
 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – să înțeleg că vor da un vot prin telefon 
și eu pot să apăs butonul de pe consolă. 
 
 Doamna Secretar general Oana Gina Georgescu – pe care îl va auzi toată lumea și, 
în același timp, va fi... 
 
 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – e o problemă cu auzitul, pentru că pot 
fi sincope. Cred că cea mai bună variantă era fie webex-ul, care e agreat de toată lumea. 
 
 Doamna Secretar general Oana Gina Georgescu – până acum votul se transmitea  
prin aplicația WhatsApp sau pe grup și eu asta nu pot să o listez să o pun la dosar, până la 
urmă. 
 
 Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – am înțeles. Până la urmă, colegul meu 
Eugen Țurcanu va ține legătura verbal și eu o să apăs pe buton. 
 
 Doamna Secretar general Oana Gina Georgescu – dacă sunteți de acord, și, oricum, 
totul va fi la vedere.  
 
 Domnul președinte de ședință Andrei Amos – vom supune aprobării dumneavoastră 
și această procedură, dar haideți să stabilim acum cine va vota pentru doamna Alexandrina 
Macovei, deci domnul Maxim, am înțeles, pentru domnul Buhăianu va vota domnul Murariu 
și pentru doamna Curelariu va vota domnul Gheorghiță.  
 
 Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – această metodă de vot pe care tot o 
inventăm noi nu este legală și nici nu avem inserat în regulament. Vă reamintesc încă o dată 
că acest Webex despre care tot vorbim, sau alta, oricare ar fi ea, poate fi și Google meet sau o 
altă ...,  Zoom, ar putea fi în paralel la tehnic, acolo la IT, pentru că avem o echipă de IT-iști, 
și noi mergem pe platforma asta în sală și rămâne Webex cu sondajul, care se poate salva și 
printa și rămâne în secretariatul de acolo, deci nu este atât de complicat, ați luat pe nu în brațe, 
că nu se poate. Se poate, că nu vreți, e partea a doua. 
 
 Domnul Raul Zamfirescu – în ceea ce privește folosirea a două sisteme de vot, aceasta 
presupune existența a încă unui dispozitiv de vizualizare, pe care noi nu îl avem în acest 
moment. Așadar, un dispozitiv pentru sistemul fizic și unul pentru cel electronic. Pe de altă 
parte, două sisteme de vot presupun existența a două liste cu oamenii care au votat, nu știu 
cum se vor descurca cei de la Consiliul Local să îmbine aceste liste. Așadar, vom avea o listă 
pe Webex și o listă fizică. 
 Din punctul de vedere al Compartimentului informatic, dacă se dorește, se poate să 
adăugăm un Webex, mai punem un display și, până la urmă, o rezolvăm. Rămâne la 
latitudinea dumneavoastră să decideți dacă va fi așa sau nu. 
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 Domnul președinte de ședință Andrei Amos – mergem pe procedura pe care a 
propus-o doamna Secretar general, vă rog să votați, dacă sunteți de acord. 
 
 Fiind supusă la vot procedura de vot propusă, aceasta a fost aprobată cu 21 de voturi 
pentru și 1 vot împotrivă (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – nu a votat doamna 
consilier Raluca Ștefania Curelariu. 
 
 Fiind supusă la vot ordinea de zi împreună cu completarea aferentă, cu retragerea 
punctelor nr. 6, 7 și 30 de pe ordinea de zi și punctul nr. 10 de pe completarea ordinii de zi, 
aceasta a fost aprobată cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 
 

Fiind ședință ordinară, se dă cuvântul domnilor consilieri pentru interpelările de la 
punctul 1 al ordinii de zi. 

 

Domnul consilier Maricel Corneliu Maxim – eu am observat pe bulevardul Mihai 
Eminescu lucrări de reabilitare a trotuarelor, lucru care pe mine mă intrigă, pentru că acele 
trotuare chiar arătau cum trebuie, și mi se pare o cheltuială făcută ca să fie făcută. 

Vreau să spun altceva: am fost la o întâlnire cu tinerii din județul Botoșani, vreau să 
spun următorul lucru, pentru că acei tineri își doresc lucrul acesta. Dacă tot s-a făcut 
reabilitarea asta, puteau să se aloce 40 cm sau 50 cm din acel trotuar, să nu se pună dale și să 
se monteze acel covor asfaltic special pentru biciclete, și atunci s-ar fi rezolvat și problema 
asta, deci vedeam un motiv. Așa, nu vedem niciun motiv decât o cheltuială inutilă, repet, îmi 
pare rău că trebuie să spun treaba asta. 

La fel, tinerii cu care m-am întâlnit la acea consultare publică a tineretului județean 
din Botoșani își doresc niște lucruri, ca să spun așa, pentru a-i ajuta pe ei, o dată, niște locuri 
de parcare pentru biciclete, la care să își lase bicicletele în siguranță, și nu din metal, găsit altă 
soluție, din beton sau alt material care să nu fie, să zic așa, atractiv pentru anumite persoane, 
care ar putea face rău, să le distrugă. 

Doi, își doresc o siguranță mai mare din partea Poliției Locale în fața tuturor 
instituțiilor de învățământ, pentru că se întâmplă diverse lucruri, au venit și au spus, au 
povestit evenimente care s-au întâmplat, de la agresiuni fizice, verbale, și de altă natură. 

Și, nu în ultimul rând, au mai venit cu o propunere legată de accesul la Cornișa. 
Practic, își doresc o pasarelă de pe versantul de vis-a-vis de Cornișa pentru a reuși să aibă 
acces mai facil, și nu a ocoli până în partea de la intrare, la sensul giratoriu, sau în locația 
dinspre partea Modern Calor. 

Acestea ar fi problemele, și revin la problemele pe care vi le-am spus, trebuia să se ia 
în calcul acest lucru. 

Domnul consilier Marcel Gheorghiță – vreau să îl completez pe domnul Maxim; 
pasarela, dacă ne aducem bine aminte din campania electorală, a fost o promisiune a 
domnului Primar, care astăzi lipsește, nu am cui să mă adresez, așa că mă voi adresa la modul 
general Primăriei. Domnul Primar, în una din ședințele trecute, ne-a spus că un grup sanitar în 
parcul Curcubeului ar costa 30-40 de mii, zeci de mii, m-am interesat un pic, am prospectat 
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piața pe google, avem chiar la Miroslava un producător de grupuri sanitare ecologice, se pot 
închiria, costă în 10, 15, 20 de lei pe zi, vidanjarea 100-150 de lei, probabil, pentru că nu e 
volum mare, deci se poate face, dacă chiar se dorește, cred că pe anul viitor se poate prinde în 
buget o achiziție, nu neapărat închiriere.  

Aș mai vrea să pun în discuție o problemă a străzii Ocolitor Pacea, poate pavelele 
scoase de pe bulevard ar astupa gropile de pe Ocolitor Pacea care se înmulțesc pe zi ce trece, 
e o practică, mai sunt puse acolo, nu știu de unde au venit, care e originea lor, dar mai sunt 
pavele pe Ocolitor Pacea, și aș face un apel și la domnul viceprimar Toma, pe ocolitor Pacea, 
spre BAD, există o groapă, un izvor de la Nova Apa Serv, îngrădit cu două panouri, nu a 
lucrat nimeni de 3-4 luni, se scurge alături, la o canalizare, litri și litri, metri cubi, kw, cum 
doriți să le spuneți să îi transformați, acolo curge de câteva luni, poate ar fi bine să meargă 
cineva să vadă despre ce este vorba, măcar să oprească acea scurgere. 

Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – am câteva observații de făcut, e a treia 
oară când fac interpelare despre subiectul gaidere înfundate pe strada Sucevei, la ieșire spre 
Dedeman. Când plouă, tot șuvoiul de apă care vine de pe Primăverii și strada Pacea, și pe 
Ocolitor Pacea, atât cât mai pleacă de acolo, de la Modern Calor, curge pe strada Sucevei și, 
având gaidere înfundate, nu reușește să preia apa și să o dea în canalul de captare, care este în 
dreapta străzii, cum cobori. 

Am mai semnalat lucrul acesta, și mi s-a spus că Nova Apa Serv e o poartă închisă, și 
degeaba batem la ea, soluția e ori să externalizăm serviciile, ori să meargă diviziile comando 
de elită de la Urban Serv, de la DSP, de unde vreți, numai haideți să le curățăm. Aia nu o 
faceți pentru mine, o faceți pentru miile de mașini care trec zilnic pe acolo și mai ales când 
sunt șuvoaiele de apă de la ploi, se produc acele acvaplanări care pun în pericol viața 
șoferilor, dar în special a pietonilor care mai sunt pe acolo și care merg, mai nou, la Cornișa 
pe jos în număr destul de mare, plus că degradarea străzii este pe zi ce trece din ce în ce mai 
accentuată. Dacă urmăriți strada Sucevei de la sensul giratoriu, de la Premier până jos la 
podul care desparte Botoșaniul de comuna Curtești, veți vedea o avansată stare de degradare a 
asfaltului, cu foarte multe fisuri și crăpături, iar în ultimii ani vom fi obligați să facem 
întrețineri excesive a covorului de asfalt de acolo. 

Deci eu zic că se poate, printr-o coordonare cu cap, să se curețe acele gaidere și să 
dum drumul la apă în canalul de scurgere și pe pârâu.  

Pe strada Petru Rareș, de la Rompetrol spre Tudor Vladimirescu, cam toate gurile de 
canal aveau asfalt pe ele și s-au spart și în jurul canalizării s-au crăpat și fac un zgomot 
infernal pentru cei din zonă. Ar trebui să încărcăm cu asfalt cât mai rapid, plus că își rupi și 
mașina tot intrând în respectivele gropi, sunt vreo 15-20 cm sub nivelul solului, trebuie să 
intervenim cât mai rapid și să punem acolo niște plombe. Nu de alta, dar își rup oamenii 
mașinile. 

Tot referitor spre Cornișa, la Pacea, am mai făcut o interpelare anul trecut și mi s-a 
răspuns că vom vedea, în dreptul străzii Pacea spre hotel Premier este o porțiune în care 
trotuarul dispare. Pentru cei care vin pietonal spre Cornișa, e nevoie de breteaua aceea, sunt 
vreo 100-200 metri de trotuar, nu mai mult, care ar trebui făcuți, să prindă trotuarul de lângă 
Premier, unde este trecerea de pietoni ce îți permite să traversezi strada spre Sucevei și apoi să 
cobori spre Cornișa. 
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Pentru siguranța pietonilor, în special a tinerilor și a copiilor care merg pe jos spre 
Cornișa fac această interpelare cu rugămintea de a face acea bucățică de trotuar care să lege 
trotuarul de pe Ocolitor Pacea cu cel de pe Sucevei pentru a traversa în siguranță strada.  

Tot în spiritul civic care mă caracterizează, rog să începeți să tundeți buruienile de 
prin oraș, că deja au invadat orașul, și să începeți să văruiți copacii, suntem deja în luna 
aprilie și lucrurile astea se întâmplau în anii precedenți. Au înălțime corespunzătoare 
buruienile, domnule Timofti. Da, erau tunse deja. 

Dacă tot suntem la capitolul gospodărire comunală, noi avem două nacele ale 
municipalității și ați mai închiriat trei, ați reușit să toaletați și să tăiați toți arborii pe care îi 
aveați de tăiat și toaletat, dacă tot s-au mai închiriat încă trei? Și dacă tot DNA-ul bate la 
garda de mediu la poartă, le mai dau un pont unde să bată, la Primăria Botoșani, la CMDR, 
unde, într-o râpă spre Penitenciar se aruncă tot gunoiul menajer care se aduce de prin oraș și 
care nu merge sortat și trimis la Stăuceni, și se aruncă resturi vegetale, tot felul de resturi de 
betoane, tot felul de resturi de frunze, tot felul de ierburi, pietre, mizeria din mașinile care 
spală orașul, și dacă mai vor ăia de la DNA cum pun pătura pe țambal cei de la Garda de 
Mediu să îmi ceară informații suplimentare și sunt dispus să le dau cu mare plăcere și să 
meargă acolo și să vadă cât de mult se respectă protecția mediului. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – doresc să fac și eu două interpelări 
punctuale, este vorba în primul rând despre o groapă pe care o aduc în atenția colegilor de la 
Edilitare din multitudinea de gropi din municipiu, nu că ar fi singura, dar această groapă chiar 
deranjează în trafic. Este situată undeva între Școala Nr. 11 și Stadionul municipal, pe Calea 
Națională, în sensul de mers de la Școala 11 spre Stadion, se află pe calea de rulare a 
tramvaiului și există posibilitatea de accidente, pentru că șoferii încearcă să ocolească această 
groapă și intră pe cealaltă bandă,  deci nu cred că e atât de complicată situația și poate fi 
rezolvată foarte ușor prin montarea sau acoperirea acestei gropi, astuparea cu pavele sau cu 
alte materiale. 

A doua problemă pe care doresc să o ridic, îmi pare rău că nu este domnul Primar, este 
vorba despre locuitorii botoșăneni de pe strada Drumul tătarilor și străzile adiacente, și aici 
mă refer la Cireșoaia, Grigore Antipa, Cernavodă, Gheorghe Hasnaș, Sălciilor, care cu greu 
ajung în centrul municipiului Botoșani, fiind nevoiți să străbată străzile Gheorghe Hasnaș și 
Sălciilor, care sunt pline de gropi și zilnic acești oameni își duc copiii la școală, fac 
cumpărături, merg la serviciu, își rup efectiv mașinile. 

Întrebarea pentru domnul Primar era dacă există posibilitatea să fie asfaltate aceste 
străzi, Gheorghe Hasnaș și Sălciilor, mai ales că nu sunt străzi cu o lungime deosebită și sunt 
străzi importante. Din moment ce Drumul Tătarilor s-a asfaltat în mandatul trecut, este păcat 
să nu le oferim locuitorilor botoșăneni, care plătesc și ei taxe și impozite, posibilitatea de a 
ajunge în centrul orașului într-un mod decent. Cu atât mai mult că anul trecut, la aprobarea 
proiectului de buget am depus un amendament prin care solicitam deschiderea unei poziții cu 
o sumă modică la început pentru asfaltarea acestor străzi. 

Bineînțeles că proiectul nu a fost votat de consilierii PSD, și domnul Primar a promis 
atunci ca la rectificare, undeva în vară, va aloca fonduri pentru asfaltarea acestor străzi, dar 
bineînțeles că acest lucru nu s-a întâmplat. Poate vor primi un răspuns din partea domnului 
Primar botoșănenii care locuiesc în acea zonă. 
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Domnul președinte de ședință Andrei Amos – doamna Secretar a spus că ar trebui să 
auzim opțiunea de vot a fiecăruia. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – mi se pare cam complicată procedura. 
  
Procesele verbale de la punctul 2 al ordinii de zi au fost aprobate cu 22 de voturi 

pentru – nu a votat domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu.  
 
Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 

local și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 
proprii pe anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru – nu a votat 
domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu. 

 
Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 

476/31.10.2022 privind aprobarea cuantumului și a numărului de burse acordate în 
învățământul preuniversitar de stat din municipiul Botoșani pentru anul școlar 2022 – 2023,  
cu modificările și completările ulterioare – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi 
pentru – nu a votat domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu. 

 
 Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetelor de 
venituri şi cheltuieli pe anul 2023, ale S.C. „Urban Serv” S.A. și S.C. „Locativa” S.A. – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru – nu au votat domnii consilieri Bogdan Ciprian 
Buhăianu, Cătălin Mugurel Flutur și Mihail Gabriel Tanasă. 
 
  Punctul 6 de pe ordinea de zi –  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de 
Mobilitate Urbană Durabilă (P.M.U.D.) a Municipiului Botoșani pentru perioada 2021-2027   
– retras.   
 
 Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei 
Integrate de Dezvoltare Urbană (S.I.D.U.) a Municipiului Botoșani pentru perioada 2021-
2027 – retras.   
 

Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de 
prioritate în repartizarea locuinţelor pentru tineri realizate prin Agenţia Naţională pentru 
Locuinţe – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, 
și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru – nu a votat domnul consilier 
Bogdan Ciprian Buhăianu. 

 
Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Botoșani nr. 109/23.02.2023 privind împuternicirea 
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reprezentanților Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. URBAN 
SERV S.A. în vederea numirii administratorilor provizorii – este avizat favorabil de comisiile 
de specialitate nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Marcel Gheorghiță – m-am uitat un pic pe hârtiile anexă și am 

văzut lista celor 5 și nu știu dacă, urmărind un pic în presă, sunt niște persoane care au apărut 
destul de des în presa locală. Doamna Andronache a fost la NovaApa Serv, nu știu dacă asta o 
recomandă, acum este la Modern, domnul Egner la Zona Metropolitană, cred că dacă s-ar da 
pentru management un premiu, cred că el ar lua echivalentul Zmeurii de Aur sau cum se 
numește. De acord, așa este, ședința trecută nu am fost. Domnul Beilic, de la Eltrans, și 
domnul Tanasă, la fel, fost director la NovaApa Serv. Nu știu cât este de obiectivă această 
propunere, părerea mea personală e că Urban Serv-ul e una din societățile care merge cel mai 
bine. Am vrut doar să îi pomenesc pe cei din listă. 

 
Domnul consilier Constantin Liviu Toma – am vrut să intervin și eu tocmai pentru 

a-l ajuta pe colegul nostru să înțeleagă că etapa despre care discută dumnealui a fost parcursă 
în ședința din luna trecută. Astăzi nu facem altceva decât să completăm mandatul pe care îl 
dăm celor doi consilieri locali ca să voteze în AGA, tocmai cei cinci care au fost nominalizați 
și votați printr-un vot democratic , cu o majoritate, la ședința din luna trecută, să poată demara 
și procedura de selecție pentru viitorii membri ai Consiliului de administrație. Ca atare, fac un 
apel la fiecare dintre dumneavoastră, știind că aveți o experiență în administrație destul de 
bună încât să nu blocăm, pentru că nu văd altceva decât să le dăm un mandat pe o perioadă 
mai lungă de timp decât cea de provizorat care a fost acordată în ședința trecută. 

Ca atare, nu cred că e normal astăzi să discutăm altceva decât ceea ce avem prins în 
proiectul de pe ordinea de zi.  

 
Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – un dicton latin spune, îmi aduc 

aminte, errare humanum est, sau dacă am greșit, pe cale logică de consecință, sau am omis, 
putem corecta. Într-adevăr, nu consider că e de calitatea noastră acum, în acest moment, să 
discutăm atributele morale ale persoanelor care au fost selectate. Poate lucrul acesta ar fi făcut 
obiectul discuției în ședința anterioară, atunci când persoanele au fost votate și propuse, și 
dacă cumva activitatea dumnealor social-profesională ar fi fost în contradicție cu legea, 
puteau fi refuzate. Prin urmare, doar acum venim în completarea hotărârii cu o chestiune 
procedurală care este corectă de a fi completată, și legală, și juridic, și administrativ. 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru și 10 

abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada 
Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, 
Cătălin Mugurel Flutur, Marcel Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian 
Țurcanu) – nu a participat la vot domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă. 

 
Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei la 

HCL nr. 33/2018 privind Regulamentul de organizare şi desfăşurare a evaluării 
managementului instituţiilor publice de cultură din subordinea Consiliului Local al 
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Municipiului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 abținere 
(domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu) – nu a participat la vot domnul consilier Marius 
Petru Rogojinschi. 

 
 Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei 
și statului de funcţii ale aparatului de specialitate al Primarului municipiului Botoșani – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu 14 voturi pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Monica Delia 
Adăscăliței, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri 
Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu 
Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 
 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de 
funcţii al Serviciului Public Comunitar Local pentru Evidența Persoanelor Botoșani – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 

la HCL nr. 37/26.01.2023 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Direcției 
pentru Sport și Agrement Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 
abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local în Consiliul de administraţie al Grădiniței cu program 
prelungit „Crescendo” din municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 4 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Mihail Gabriel Tanasă – grupul PSD îl propune pe domnul Buliga 

Marius. 
 
Domnul președinte de ședință Andrei Amos – mai sunt și alte propuneri? Nu. 

Domnul consilier Marius Buliga este propus, va fi vot secret. Vom vota acest proiect la 
sfârșit, proiectul nr. 14.  

 
Punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu a 

încheierii de către Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de 
asociere și a contractului de cofinanțare cu S.C. Delgaz Grid S.A. pentru executarea  
lucrărilor de extindere a rețelei electrice de distribuție pe Aleea Constantin Iordăchescu zona 
Cișmea Locuințe sociale din Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 
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Punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea de principiu a 
încheierii de către Unitatea Administrativ Teritorială Municipiul Botoșani a contractului de 
asociere și a contractului de cofinanțare cu S.C. Delgaz Grid S.A. pentru executarea  
lucrărilor de extindere a rețelei electrice de distribuție – zona str. Aluniș nr. 62A – 62J din 
Municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordarea avizului 

Consiliului Local al Municipiului Botoșani pentru prestarea de servicii funerare de către S.C. 
„Funerare Rotariu Simal SRL” cod CAEN 9603 - activităţi de pompe funebre şi similare, cu 
sediul social în municipiul Botoșani, str. Victoriei nr. 30, corp B, parter, judeţul Botoşani– 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – am văzut acest proiect de hotărâre, 

vreau să vă spun că am citit și Ordinul Ministrului Sănătății, și Hotărârea de Guvern nr. 
741/2016. Aceste case funerare, cu tot ce înseamnă toate serviciile pe care le oferă, nu se pot 
face în apropierea instituțiilor, restaurantelor, primării, școli, spitale, grădinițe, etc, și nici a 
locuințelor. În general, casele funerare sunt la marginea orașului sau în zone industriale. 
Vecinătatea cel puțin cu Teatrul de Păpuși e un pic morbidă numai la vedere, nu știu copiii 
aceia, când se duc acolo, și când se uită în partea cealaltă, eventual, ce vor vedea. Dar este un 
ordin, Consiliul Local trebuie să dea un aviz și DSP-ul o autorizație. Cred că încălcăm 
ordinul, eu știu că este și un restaurant și sunt birouri, este o instituție, este Registrul 
Comerțului acolo.  

Personal, voi vota împotriva acestui proiect de hotărâre. Mai mult decât atât, știu că 
este și un patronat la nivel național care a făcut o adresă către Consiliul Local în ceea ce 
privește această documentație. Nu știu, noi nu am văzut-o la mapă, dar cineva mi-a spus că 
există de la Patronatul Pompelor Funebre o adresă de genul acesta. 

Am vrut să atrag atenția că nu suntem cumva pe lege, și, deci, nu voi vota. 
 
 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 10 voturi pentru, 8 

voturi împotrivă (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Cătălina Camelia Lupașcu și 
Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu, Cătălin 
Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu) și 5 abțineri (doamna 
consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnii consilieri Cătălin Boboc, Marcel Gheorghiță, 
Marian Murariu și Marius Petru Rogojinschi). 

 
Punctul 18 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea  

documentației de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico–economici și a 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții “Reabilitare și modernizare str. 
Grigore Antipa, mun. Botoșani“, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 
de la bugetul local pentru realizarea obiectivului – este avizat favorabil de comisiile de 
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specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 19 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării în 

perioada 21 - 23 aprilie 2023 a evenimentului „Zilele Municipiului Botoşani” dedicat 
sărbătoririi „Sfântului Mare Mucenic Gheorghe” Patronului Spiritual al Municipiului 
Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru și 3 abțineri (doamna 
consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Marcel Gheorghiță și Eugen Cristian 
Țurcanu). 
 

Punctul 20 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii 
prin încredințare directă a unui teren în suprafață de 67,00 mp, cu destinația extindere acces, 
situat în str. 1 Decembrie nr. 20A, municipiul Botoșani  – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu 20 de voturi pentru, 1 vot împotrivă (domnul consilier Miluță Timofti) și 2 abțineri (Marcel 
Gheorghiță și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 21 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind prelungirea duratei unor 

contracte de concesiune – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 22 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului 

Local pentru efectuarea operaţiunilor de dezmembrare a unui imobil proprietatea privată a 
Municipiului Botoṣani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 23 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind  instituirea dreptului de 

uz şi servitute cu titlu gratuit în favoarea S.C. Delgaz Grid S.A. asupra unor terenuri 
proprietate publică a Municipiului Botoṣani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 

Punctul 24 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea unor terenuri 
din domeniul privat în domeniul public al municipiului Botoșani – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 25 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în 

folosință gratuită a unor bunuri proprietatea publică a Municipiului Botoşani Serviciului de 
Telecomunicaţii Speciale pentru implementarea unui proiect de telecomunicaţii speciale – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 
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Domnul consilier Marcel Gheorghiță – aș vrea să o întreb pe doamna Secretar dacă 

nu există vreun HCL care impune ca extinderea rețelelor utilitare să se facă subteran în mediul 
urban, sau un ordin al ANRE, nu știu exact, de asta vă întreb pe dumneavoastră.  

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – același lucru voiam să întreb, ca 

domnul Gheorghiță, există lege care spune că se îngroapă, poate să fie oricine, că ar fi STS-ul, 
oricine, atât timp cât îi vom lăsa să pună pe stâlpi, facem un precedent și toată lumea va pune 
dup-aia pe stâlpi și cei care au acum pe stâlpi nu vor mai da jos de pe stâlpi, și știm cine are și 
cine nu are. Deci voi vota împotrivă, pentru că este lege: orice proiect poate să fie, se 
îngroapă. Pentru 104 distanță liniară nu e un capăt de lume să se tragă un cablu. 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 6 

voturi împotrivă  (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței și Cătălina Camelia Lupașcu 
și domnii consilieri Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
Punctul 26 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii 

prin încredinţare directă a unui teren în suprafaţă de 142 m.p. situat în Calea Naţională nr. 
58 H, cu destinaţia extindere acces – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, 
nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 12 voturi pentru, 
5 voturi împotrivă (doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu și Cătălina Camelia Lupașcu 
și domnii consilieri Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur și Maricel Gheorghiţă) și 6 
abțineri (doamna consilier Monica Delia Adăscăliţei și Ada Alexandrina Macovei și domnii 
consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 
 

Punctul 27 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii 
prin încredințare directă a unui teren cu destinația extindere apartament cu balcon închis – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Marcel Gheorghiță – din planșele atașate, am observat că este 

vorba de un apartament care deja are un balcon existent de 3,1 mp, se solicit... 
 
Domnul consilier Andrei Amos – intrarea în legalitate, am mai votat chestii similare. 
 
Domnul consilier Marcel Gheorghiță – tocmai că tot atrag atenția și în comisia de 

urbanism, poate ar fi bine să oprim practicile astea de extindere la parter a tuturor.  
 
 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 

vot împotrivă (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) – nu participă la vot doamna 
consilier Silvia Carmen Diaconu. 

 
Punctul 28 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului local 

al Municipiului Botoşani pentru folosirea terenului din Parcul regional de Agrement Turistic 
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şi Sportiv „Cornișa” cu destinaţia de spaţiu pentru funcţionarea unui parc de distracţii – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – vreau să îl întreb pe domnul Gherase 

Iulius, de pe data de 19, când se termină această hotărâre de consiliu local, și până încep 
Zilele Orașului, ce statut are parcul tematic în Cornișa, taxăm?  

 
Domnul Iulius Gherase – este o singură zi diferență în care trebuie să intre pentru 

Zilele Orașului, de pe 20 trebuie să intre, iar cei cu parcul de distracție sunt deja amplasați. 
 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – deci nu plătesc nimic, nu? Cu parcul de 

distracții, pentru ziua aia, taxă de magazinaj sau cum se cheamă aici?  
 
Domnul Iulius Gherase – de pe 21-23 sunt Zilele Orașului, ei plătesc până pe 19. 
 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – dar nu funcționează în primele zile 

atunci, nu? 
 
Domnul Iulius Gherase – În ziua de 20 nu funcționează. 
 
 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu). 
 
Punctul 29 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea concesiunii 

prin încredinţare directă a unui teren în suprafaţă de 26 m.p. situat în Aleea Scipione 
Bădescu nr. 2, cu destinaţia platformă-parcaje – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – respectiva societate mai are vreo 5-6 

locuri de parcare chiar în fața localului acolo. Acum îi mai dăm două în lateral, încet, încet 
monopolizează toată zona. Cred că cel mai corect ar fi să radem pastila aia de așa-zis spațiu 
verde care e acolo, în care este un stâlp îndoit, accentuat, nu dau un unghi acum, de mult timp 
și foarte ruginit, și pastila aia ar putea fi rasă, că nu se numește nici spațiu verde, nu se 
numește nimic, e o mizerie, un soi de nimic și să facem o parcare mai largă în față și mai 
mare, de vreo 10-15 locuri și să aibă și cei de la restaurant o parcare mai mare și în timpul 
săptămânii și locuitorii din zonă să aibă acces. sta e propunerea mea, cunoscând zona destul 
de bine. Acum, le mai dăm două în lateral, au vreo 5-6 în față și alea închiriate, încet-încet 
scoate pe toată lumea din cartier acolo ca să își facă ei loc, nu știu dacă este corect. Și așa este 
o criză a locurilor de parcare în tot orașul, favorizăm pe unul în detrimentul celorlalți. 

 
Domnul Iulius Gherase răspunde că nu s-au dat alte două locuri de parcare, ci au fost 

mutate. Și-au luat angajamentul că 5 ani este gratuit, așa au făcut și ei, așa am trecut și eu în 
hotărârea de Consiliu Local. 
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Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 19 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) și 3 abțineri (domnii consilieri Marcel 
Gheorghiță, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
 Punctul 30 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind  scoaterea din funcţiune, 
casarea şi valorificarea unui bun aflat în patrimoniul Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani  
– retras. 

 
Punctul 31 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului 

de preemțiune pentru cumpărarea imobilului situat  în municipiul Botoșani, str. 1 Decembrie 
1918 nr. 17– este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – am de făcut o singură observație și, ca 

să îl parafrazez pe distinsul meu coleg, Marius Rogojinschi, că errare humanum est, poate îl 
informați și pe Ministrul Culturii că Botoșaniul nu e în județul Sibiu. 

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 

abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 
 
Punctul 32 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii 

unui contract de concesiune încheiat cu A.S. Clubul Sportiv Sănătatea Botoşani – este avizat 
favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și,  
fiind supus la vot, acesta este aprobat unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 33 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unui 

teren aferent construcţiei-sediu Agenţia pentru protecţia mediului din domeniul privat în 
domeniul public al Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3. 

 
Domnul consilier Cătălin Mugurel Flutur – cred că încercăm a cincea sau a șasea 

oară în decurs de vreo 10 ani, când cei de la Agenția pentru Protecția Mediului tot încearcă se 
ne ia terenul ăsta, care este al municipiului. Ei au încercat și pe cale juridică, din ce știu, și nu 
au avut câștig de cauză. Nu avem cum să dăm terenul acesta, pentru că nu că facem un 
precedent, dar noi încasăm redevență pe acest teren, e concesionat celor de la Agenția pentru 
Protecția Mediului, iar Ministerul Mediului plătește o dată, când își fac bugetul la început de 
an, ne plătește această redevență. Renunțăm la niște bani ca să ce? Statul ne plătește nouă, 
municipiului Botoșani, voi fi total împotriva acestui proiect, așa cum am fost cred că de 5-6 
ori până acum, pentru că au mai încercat și alții și nu, să își plătească, pentru că au sediile aici, 
în Botoșani, să plătească municipiului.  

 
Punctul 34 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui acord notarial de vecinătate în vederea construirii  pe limita de proprietate a 
Municipiului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
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nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 35 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind acceptarea unei donaţii 

constând în teren cu trotuar – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 
consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 36 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri 

aparținând domeniului privat de interes local al municipiului Botoșani, a unor imobile – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este respins cu 14 voturi pentru și 9 abțineri (doamnele consilier Monica 
Delia Adăscăliței, Cătălina Camelia Lupașcu și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri 
Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, Cătălin Mugurel Flutur, Maricel Corneliu 
Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 37 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – str. Veteranilor, nr. 25, CF/NC nr. 55888“ în vederea 
realizării obiectivului „construire locuință P+M și împrejmuire teren” – este avizat favorabil 
de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 38 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Str. Petru Rareş, nr. 53, CF/NC68023“ în vederea realizării 
obiectivului „Construire spălătorie auto tip self-wash cu 4 boxe”– este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu 16 voturi pentru și 7 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței și Ada 
Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Cătălin Boboc, Daniel Botezatu, 
Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 39 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației 

„Plan Urbanistic de Detaliu – Aleea Ludovic Daus, nr. 17, CF/NC 69464“ în vederea 
realizării obiectivului „construire două locuințe și împrejmuire teren” – este avizat favorabil 
de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 40 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic Zonal  - Str. Ștefăniță Vodă, nr. 44A, mun. Botosani, CAD/CF66634“ în 
vederea realizării obiectivului „Construire locuință parter și anexă gospodărească” – este 
avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 
vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 41 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic Zonal – Str. Vîlcele, nr. 35 A-B, mun. Botosani, CAD/CF69598, 
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CAD/CF69599“ în vederea realizării obiectivului „Construire două locuințe și împrejmuire 
terenuri” –  este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, 
și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 42 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic Zonal - Str. Cișmea, nr. 45-47, mun. Botosani, CAD/CF69336“ în vederea 
realizării obiectivului „Construire locuință P+1E, împrejmuire teren și racord utilități” –  
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind 
supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru – lipsește din sală la momentul votării 
domnul consilier Călin George Bosovici. 

 
Punctul 43 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„P.U.Z. și R.L.U. - Str. I.C. Brătianu, nr. 197, mun. Botosani, CAD/CF61860” în vederea 
realizării obiectivului „Dezvoltare zonă rezidențială cu regim mic de înălțime (maxim 10m)” 
–  este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5. 

 
Domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu – întrebarea mea este dacă este investiție 

privată sau municipiul Botoșani este titular? Mai încolo scrie că beneficiar e municipiul 
Botoșani. Deci investiție privată, da?  

 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu 21 de voturi pentru și 1 

abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu) – lipsește din sală la momentul votării 
domnul consilier Călin George Bosovici. 

 
Punctul 44 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„Plan Urbanistic Zonal – str. Libertății nr. 11, C.F./N.C. 68899” în vederea realizării 
obiectivului „Construire locuință” –  este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2 și 
nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru – 
lipsește din sală la momentul votării domnul consilier Călin George Bosovici. 

 
Punctul 45 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei 

„P.U.Z. și R.L.U. - Str. Drumul Tătarilor, nr. 63H, mun. Botosani, CAD/CF64787” în 
vederea realizării obiectivului “Construire locuință parter”–  este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 2 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 
aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 46 de pe ordinea de zi – Prezentarea Raportului centralizat privind situația 

gestionării bunurilor aflate în administrarea UAT Municipiul Botoșani – a fost adus în atenția 
consilierilor locali. 

 
Punctul 47 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor de performanță financiari 

și nefinanciari, realizați de către S.C. LOCATIVA S.A. Botoșani la data de 31.01.2023  – au 
fost aduși în atenția consilierilor locali. 
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Punctul 48 de pe ordinea de zi – Prezentarea indicatorilor financiari provizorii 
stabiliți prin contractul de mandat al directorilor și a indicatorilor aprobați prin BVC aferent 
anului 2023 (anexa 1,2), realizați de către S.C. MODERN CALOR S.A. Botoșani la data de 
31.01.2023 – au fost aduși în atenția consilierilor locali. 

 
Fiind supusă la vot acordarea unei pauze, aceasta a fost aprobată cu 21 de voturi 

pentru și 2 voturi împotrivă (domnii consilieri Bogdan Ciprian Buhăianu și Eugen Cristian 
Țurcanu). 

 
După încheierea pauzei, se continuă lucrările ședinței. 
 

 Punctul 1 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 
documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor tehnico – economici și a 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții „Reabilitare și modernizare Aleea 
Smârdan, municipiul Botoșani“, aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate 
de la bugetul local pentru realizarea obiectivului– este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 
 
 Punctul 2 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind acordul 
Consiliului Local pentru ipotecarea unui imobil edificat pe teren concesionat în baza 
contractului de concesiune nr. 1907 din 28.03.2000 – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 
cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 3 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

cumpărării de către Municipiul Botoşani a unor terenuri în suprafaṭă totală de 887,00 m.p. 
situate în zona străzii Armoniei, procedură demarată prin H.C.L. nr. 578 din 22.12.2022 – 
este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de 
specialitate nr. 3, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este respins cu 13 voturi 
pentru, 6 voturi împotrivă (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania 
Curelariu și Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu și 
Cătălin Mugurel Flutur) și 4 abțineri (doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnii 
consilieri Cătălin Boboc, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 4 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

cumpărării de către Municipiul Botoşani a unui teren în suprafaṭă totală de 737,00 m.p. 
situat în Municipiul Botoşani, str. Octav Onicescu, nr. 39, Judeṭul Botoṣani, procedură 
demarată prin H.C.L. nr. 580 din 22.12.2022 – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3, nu prezintă discuții, și, 
fiind supus la vot, acesta este respins cu 13 voturi pentru, 6 voturi împotrivă (doamnele 
consilier Monica Delia Adăscăliței, Raluca Ștefania Curelariu și Cătălina Camelia Lupașcu și 
domnii consilieri Cătălin Boboc, Daniel Botezatu și Cătălin Mugurel Flutur) și 4 abțineri 
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(doamna consilier Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Maricel 
Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 5 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

unui schimb de terenuri – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, 
nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 
abținere (domnul consilier Marcel Gheorghiță). 

 
Punctul 6 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

vânzării unui teren – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu 
prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 20 de voturi pentru, 1 vot 
împotrivă (domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu) și 1 abținere (domnul consilier Eugen 
Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 7 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

preṭurilor de vânzare pentru locuinṭe ANL – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 
unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (23). 

 
Punctul 8 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

solicitării către Guvernul României pentru prelungirea termenului prevăzut la art. 3 şi art.4 
alin. (2) din Hotărârea Guvernului nr. 96 din 12 februarie 2014 privind transmiterea unei 
părţi dintr-un imobil din domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului 
Apărării Naţionale în domeniul public al municipiului Botoşani şi în administrarea 
Consiliului Local al Municipiului Botoşani şi pentru actualizarea anexei nr. 4 la Hotărârea 
Guvernului nr. 1705/2006 pentru aprobarea inventarului centralizat al bunurilor din 
domeniul public al statului şi pentru prelungirea termenului prevăzut în art. 1 alin. (2) din 
Hotărârea Guvernului nr. 392/2017 din 31 mai 2017 privind transmiterea imobilului 2697 
din domeniul public al statului şi din administrarea Ministerului Apărării Naţionale în 
domeniul public al municipiului Botoşani – este avizat favorabil de comisiile de specialitate 
nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 19 voturi 
pentru și 4 abțineri (doamna consilier Monica Delia Adăscăliței și domnii consilieri Cătălin 
Boboc, Daniel Botezatu și Cătălin Mugurel Flutur). 

 
Punctul 9 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentației tehnico-economice faza Proiect Tehnic (PT), a indicatorilor tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiții: „Înființarea a minim 2 terenuri de joacă și a unui teren de 
sport, precum și reabilitarea a minim 2 terenuri de joacă existente pe teritoriul SDL, inclusiv 
achiziționare de mobilier urban specific”, cod SMIS 155367 și a cheltuielilor legate de acest 
proiect – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 
discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 22 de voturi pentru și 1 abținere (domnul 
consilier Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 10 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

împuternicirea reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Botoșani în Adunarea 
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Generală a Acționarilor la S.C. Eltrans S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor 
provizorii și aprobarea Profilului Consiliului de administrație al societății – retras. 

 
Punctul 11 de pe completarea ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru realizarea obiectivului de investiții: 
„Modernizarea transportului public la nivelul Zonei Urbane Funcționale a Municipiului 
Botoșani – Orașul Bucecea, prin achiziția de autobuze ecologice” – este avizat favorabil de 
comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta 
este aprobat cu 16 voturi pentru și 7 abțineri (doamnele consilier Monica Delia Adăscăliței și 
Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Andrei Amos, Daniel Botezatu, Cătălin 
Mugurel Flutur, Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu). 

 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Local în Consiliul de administraţie al Grădiniței cu program 
prelungit „Crescendo” din municipiul Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 
specialitate nr. 4 și nr. 5. 

 
Domnul președinte de ședință Andrei Amos – rog comisia de validare să își intre în 

prerogative. 
Se începe procedura de vot. După încheierea procedurii, se anunță rezultatul votului.  
 
Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – s-au înregistrat 

16 voturi pentru și 2 împotrivă.  
 
Fiind supus la vot proiectul de hotărâre în ansamblu, acesta este aprobat cu 20 de 

voturi pentru – nu au votat doamnele consilier Raluca Ștefania Curelariu și Ada Alexandrina 
Macovei și domnul consilier Eugen Cristian Țurcanu. 

 
Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Andrei Amos – declară lucrările şedinţei închise.  
 
 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETAR GENERAL, 
Consilier,                     Oana Gina Georgescu                

         Andrei Amos 
       
 
 
 

Redactat și dactilografiat,  
Alina Ecaterina Manolache 

 
 


